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Vragen: 
 

1. In het besluit wordt gevraagd om een investeringsbudget te reserveren 
voor vergroening. In het huidige besluit wordt hier verder weinig 
aandacht aan besteed. Komt hier nog een plan voor naar de 
gemeenteraad? Zo ja, wanneer kunnen we deze verwachten. Zo nee, 
hoe wordt hier dan mee omgegaan? 

 
2. Er wordt gesproken over belemmeringen waarbij een gebrek aan 

projectleiders wordt genoemd. Zijn er op dit moment in de ambtelijke 
organisatie voldoende projectleiders? En wat wordt er aan gedaan om 
eventueel meer projectleiders aan te haken om ervoor te zorgen dat dit 
probleem voorkomen kan worden? 

 
3. In 2023 heeft een inventarisatie plaats gevonden om de meters te 

verslimmen, zodat een totaalbeeld van het energieverbruik en de CO2-
uitstoot in de energiemonitor ontstaat. Wanneer zijn deze resultaten 
gereed? 

 
 
Antwoorden: 
 
Ad. 1 
Voor de vergroening wordt aansluiting gezocht bij met het beleidsstuk: het 
‘groenstructuurplan‘ en bij de omgevingsvisie Gouda.  
In het kader van verduurzaming wordt in de uitvoering per object bezien op 
welke wijze en in welke mate een positieve bijdrage kan worden geleverd. 
 
Ad. 2 
Op dit moment zijn er onvoldoende projectleiders. Dit ligt er ook aan dat de 
raad eerst moet instemmen met de uit te voeren programma’s en financiele 
besluiten. Voor op de korte termijn  zijn er gespreken gevoerd met diverse 
partijen om projectleiders in te huren. Daarnaast zullen er in Q2 2024 
minimaal 2 interne projectleiders worden geworven om uitvoering te geven 
aan de projecten. 
 
Ad. 3 

 



Er heeft een inventarisatie plaatsgevonden om inzicht te krijgen in het 
energieverbruik en de daarbij behorende Co-2 uitstoot. Deze resultaten 
vormen de basis voor de routekaart.  
 
Daarnaast wordt op dit moment gewerkt aan het verslimmen van de nog niet 
slimme meters. Dit is één van de eerste acties uit de routekaart, waarvan de 
uitvoering is voorzien in de periode 2024-2027. Hiermee beogen we het 
rendement van de genomen maatregelen ook beter te kunnen monitoren. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 

 
 


